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Protokół 

z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 5 marca 2012 roku. 

 

 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 16
02 

otworzył obrady XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1

 stwierdził quorum Rady w liczbie 14 radnych (nieobecni na sali radni: p. 

Małgorzata Kaim) i uznał prawomocność obrad. 

 

 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił 

porządek obrad
2
. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu dwóch projektów Uchwała: 

1. w sprawie: zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w drodze przetargu, druk 

Nr 176, jako punktu 16. 

2. w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Wielgolas Duchnowski w zakresie działek nr ew. 55/1 i 55/2, gmina 

Halinów, druk Nr 177, jako punktu 17. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się do 

radnych z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad stanowiska Rady Miejskiej  

w Halinowie w sprawie postulowanych zmian do Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

Województwa Mazowieckiego – planowany przebieg drogi wojewódzkiej 721 przez teren 

Gminy Halinów jako nowego punktu 18. Ww. stanowisko negatywnie ocenia przebieg drogi 

                                                 
1
 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 5 marca 2012 roku. 

2
 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 5 marca 2012 roku. 
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721, który obecnie zawarty jest w MPZP Województwa Mazowieckiego. Stanowisko zostało 

podpisane przez 5 radnych. 

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad XX sesji Rady Miejskiej  

w Halinowie następujących projektów uchwał i stanowiska. 

1. Uchwała w sprawie: zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w drodze 

przetargu, druk Nr 176. 

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Projekt uchwały został dopisany do porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Nieobecni na sali radni: p. Małgorzata Kaim. 

 

2. Uchwała w sprawie:uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Wielgolas Duchnowski w zakresie działek nr ew. 55/1  

i 55/2, gmina Halinów, druk Nr 177. 

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Projekt uchwały został dopisany do porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Nieobecni na sali radni: p. Małgorzata Kaim. 

 

3. Stanowisko Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: postulowanych zmian do Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Mazowieckiego. 

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2,  

Projekt stanowiska został dopisany do porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Nieobecni na sali radni: p. Małgorzata Kaim. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

7. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

8. Sytuacja oświatowa w Gminie Halinów po pierwszym półroczu roku szkolnego 

2011/2012. 
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 169. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 170. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 roku– Druk Nr 171  

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia na 2012 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli – Druk Nr 172. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie: zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków - Druk Nr 173. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchylenia Uchwały  

Nr XIV/136/03 Rady Miejskiej w Halinowie z 28 listopada 2003r w sprawie zasad 

prowadzenia inwestycji z inicjatywy społecznej mieszkańców – Druk nr 174. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Cisie, Gmina Halinów – Druk Nr 175. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zwolnienia z obowiązku najmu 

nieruchomości w drodze przetargu – Druk Nr 176. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Duchnowski w zakresie działek 

nr ew. 55/1 i 55/2, gmina Halinów – Druk Nr 177. 

18. Projekt Stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: postulowanych zmian do Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Mazowieckiego. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 8 lutego 2012 

roku. 

20. Zamknięcie sesji. 

 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności w okresie od 08.02.2012 r. do 05.03.2012 r. W wyżej 

wymienionym okresie podpisano 29 umowy oraz wydano 8 Zarządzeń Burmistrza.  

 

Najważniejsze spotkania i wydarzenia to: 

 9 lutego 2012 roku odbyło się spotkanie z Sołtysami w sprawie dostarczania nakazów 

podatkowych. 

 10 lutego 2012 roku spotkanie ze Starostą Mińskim oraz Wójtem Gminy Dębę 

Wielkie w sprawie działalności Komisariatu Policji w Halinowie. 

 16 lutego 2012 roku Spotkanie z prezesem Gminnej Spółki Wodnej. 

 17 lutego 2012 roku Zgromadzenie Walne Gminnej Spółki Wodnej. 

 21 lutego 2012 roku spotkanie w Urzędzie Marszałkowski z p. Janiną Ewą 

Orzełowską członkiem Zarządu Województwa Mazowieckiego. 
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 1 marca 2012 spotkanie z Wójtem Gminy Wiązowna p. Anną Betkowską w sprawie 

budowy pętli autobusowej w Brzezinach i współfinansowania linii 704, ponieważ 

spora część mieszkańców Zakrętu korzysta z linii 704. Ze strony Wiązownej jest 

propozycja dofinasowania tej linii w kwocie ok. 60 000,00 zł rocznie. 

 2 marca 2012 roku odbył się Konwent Wójtów i Burmistrzów w Gminie Halinów, 

podczas, którego zostało omówione sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa na terenie 

powiatu przez p. Roberta Kokoszkę Komendanta Powiatowej Policji w Miński 

Mazowieckim. Omówiono modernizację drogi wojewódzkiej 637, podjęto stanowisko 

w sprawie braku zgody na lokalizację Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów 

Komunalnych w sąsiedztwie m. Michałów, Gmina Halinów. Pozytywnie 

zaopiniowano lokalizację ww. zakładu na terenie Gminy Mrozy. Przedstawiona 

została nowa perspektywa finansowa UE na lata 2014-2020. 

 3 marca 2012 roku odbyło się Walne Zebranie w OSP w Długiej Kościelnej. 

 rozstrzygnięto konkurs na Komendanta Policji w Halinowie. Nowym komendantem 

został p. Rafał Pałdyna. 

 trwa kampania promocyjna na rzecz zachęcenia mieszkańców do meldowania się na 

terenie Gminy Halinów i płacenia podatków po przez wpisywanie w PIT Halinowa 

jako miejsca zamieszkania, zorganizowana została przez Gminne Centrum Informacji, 

przygotowano ulotki, które były doręczane do nakazów podatkowych oraz banery  

i plakaty. 

 

 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m. in. że: 

 ogłoszono przetarg na bieżące utrzymanie dróg o nawierzchni żwirowo-tłuczniowej. 

Otwarcie ofert nastąpi 9 marca 2012 roku. 

 ogłoszono przetarg na ,,Budowę oświetlenia drogowego w Gminie Halinów w 2012 

roku”. Prace będą obejmowały trzy zadania w Kazimierowie (ul. Czereśniowa,  

ul. Różana, ul. Morelowa), droga Desno – Cisie oraz Długa Kościelna (ul. Piękna,  

ul. Ładna, ul. Rajska). Otwarcie ofert 6 marca 2012 roku. 

 wykonano dokumentację powykonawczą, jako zakończenie zadania budowy 

oświetlenia wykonanego w 2011 roku i rozliczono zadanie. Zadanie było zapisane  

w środkach niewygasających. 

 podpisano umowę na przebudowę boiska sportowego przy Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Okuniewie. Wpłynęło 24, przetarg wygrała firma KORTBUD, kwota 

399 127,19 zł. 

 zwrócono się do Starostwa Powiatowego o nowe pozwolenie wodno-prawne dla ujęcia 

wody w Mrowiskach. 

 podpisano umowę na zakup znaków drogowych i tablic z nazwami ulic za kwotę ok. 

30 000,00 zł. Realizacja firma WIMET. 

 podpisano umowę  na dostawę żużlu, kwota ok. 60 000,00 zł. 

 podpisano umowę na przeglądy instalacji gazowych i kominiarskich w budynkach 
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komunalnych. 

 koszty zimowego utrzymania dróg na dzień 5 marca 2012 roku wynoszą ok. 140 000,00 

zł. 

 

 

 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek przedstawił sprawozdanie z funkcjonowaniu Urzędu 

Miejskiego Halinowie: 

 przedstawił informację na temat dostarczania nakazów podatkowych na terenie Gminy 

Halinów: Sołtysi dostarczyli 4035 sztuk decyzji podatkowych, pracownicy Urzędu 

Miejskiego w Halinowie na terenie sołectw: Długa Szlachecka i Józefin 724 sztuki a na 

terenie miasta Halinów 1619 sztuk decyzji podatkowych. Pocztą wysłano 10245 sztuk. 

 w dniu 28 lutego 2012 roku zakończono procedurę okresowej oceny pracowników 

Urzędu Miejskiego w Halinowie. 

 obecnie przygotowywany jest konkurs na stanowisko audytora w Urzędzie Miejskim  

w Halinowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

1) kiedy zostanie wyłożony Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego 

miejscowości Konik Nowy? Czy możliwe będzie wyłożenie tego planu u Pani sołtys? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że jeśli 

będzie to możliwe, wyłożenie MPZP Konika Nowego będzie po 15 marca br. Pani sołtys 

Dorota Dobosiewicz wyraziła zgodę na wyłożenie ww. planu u siebie w domu, aby mieszkańcy 

Konika Nowego mogli się z nim zapoznać. 

2) czy możliwe jest odprowadzenie wody przy rozlewisku, które powstaje w Hipolitowe 

przy zbiegu ulic Hipolitowskiej i Łąkowej? W tej sprawie złożyłem wniosek  

w ubiegłym roku. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

największy problem stanowi znalezienie miejsca do którego woda z tego rozlewiska może być 

odprowadzana. Zakład Komunalny w Halinowie naprawił zasuwę wodociągową, która popsuła 

się w tym miejscu, naprawa ta nie zmieniła sytuacji. W bieżącym roku na ul. Hipolitowskiej 

planowane jest wykonanie projektu nowej nakładki asfaltowej. 

3) czy w umowie na zakup znaków drogowych i tablic z nazwami ulic, przewidziane jest 

wykonanie tablicy z planem miejscowości Konik Nowy? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że jest to 

możliwe, poprosił o kontakt po sesji. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak zwrócił się z pytanie czego dotyczą spotkania spółki Eko-

Inwestycja? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że spotkania dotyczą 

omówienia bieżącej sytuacji w spółce, są to spotkania robocze, nie wszystkie są 

protokołowane. Spotkania odbywają się bardzo często. Ostanie dotyczyło omówienia przetargu 
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na budowę sieci kanalizacyjnej w Sulejówku oraz ogłoszonego przetargu na modernizację 

oczyszczalni ścieków w Sulejówku oraz przetargu, które będzie ogłoszony na wykonanie robót 

w Okuniewie. 

 

Radny p. Jan Papis zapytał się jak wygląda sprawa podtopień związku z modernizacją trasy 

A2? Czy została wykonana ekspertyza dot. zakłóceń stosunków wodnych. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że została 

wydana decyzja w sprawie naruszenia stosunków wodnych. GDDKiA zwróciła się z prośbą  

o przesłanie dokumentów wraz z ekspertyzą. Obecnie oczekujemy na odpowiedź. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się z pytaniem 

czy związku z reaktywowaniem spółki wspierającej rozwój Sulejówka i powołaniem na 

stanowisko prezesa p. Sebastiana Bodzenty nie będzie on zaniedbywał swoich obowiązków  

w spółce EKO-INWESTYCJA? Czy decyzja ta była konsultowana z władzami Gminy 

Halinów? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że decyzja o objęciu 

stanowiska prezesa spółki działającej na rzecz rozwoju Sulejówka, nie była konsultowana.  

P. Sebastian Bodzenta miał prawo przyjąć taką propozycję. Nie ma zagrożenia, że działalność 

prezesa EKO-INWESTYCJI w nowej spółce może w jakikolwiek sposób odbić się na realizacji 

powierzonych mu zadań związanych z realizacją projektu dot. skanalizowania Sulejówka  

i Okuniewa. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

 

 

4) Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki zadał następujące pytania, w czterech głównych 

blokach tematycznych: 

1) kiedy zostanie rozstrzygnięty przetarg na modernizację oczyszczalni ścieków  

w Sulejówku? Do kiedy muszą zostać wykonane wszystkie prace w ramach spółki 

EKO-INWESTYCJA? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że termin 

otwarcia ofert przetargu na modernizację oczyszczalni to 14 marzec br., jeżeli nie pojawią się 

kolejne zapytania wykonawców i termin ten nie zostanie przesunięty. Jest to bardzo trudny 

przetarg. Spółka EKO-INWESTYCJA ma wykonać wszystkie roboty do końca 2014 roku. 

2) kiedy zostanie ogłoszony przetarg na budowę kanalizacji w Okuniewie i kiedy 

planowane jest zakończenie robót w Okuniewie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że na tak 

szczegółowe pytania odpowiedzi musi udzielić prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian 

Bodzenta, który pojawi się na jednej z najbliższych sesji. 



7 

 

2) co z komunikacją na terenie Gminy Halinów a w szczególności w Okuniewie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że były 

prowadzone rozmowy z ZTM w sprawie tzw. ,,L” czyli autobusowej linii dojazdowej  

z Okuniewa do stacji kolejowej w Sulejówku-Miłośnie, była propozycja aby Gmina Halinów  

i Sulejówek wspólnie uczestniczyły we współfinansowaniu tej linii 50/50, niestety Sulejówek 

wycofał się z tych planów. ZTM czasowo zawiesił rozmowy w tej sprawie w związku  

z problemami dot. wspólnego biletu, stwierdził, że w bieżącym roku nie ma możliwości 

uruchomienia takiej linii. Obecnie trwają rozmowy z prywatnymi przewoźnikami.  

3) na jakim etapie jest przygotowanie dokumentacji technicznej, odwodnienia ulicy 1 Maja 

i przyległych w Okuniewie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

projektant nanosi poprawki zgłoszone przez Urząd Miejski w Halinowie. Do końca bieżącego 

tygodnia projekt powinien być gotowy. 

4) czy podejmowane są działania na rzecz ograniczenia negatywnych skutków wylewania 

rzeki Długiej w Okuniewie. Czy zarządca rzeki wykonał jakieś prace? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

MZMiUW w Sobiekursku został wezwany do wykonania prac konserwatorskich, pod koniec 

ubiegłego roku takie prace zostały wykonane. Wystosowane zostało pismo do MZMiUW  

w Sobiekursku, w którym gmina wyraża chęć współfinansowania wykonywanych prac w roku 

bieżącym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował 

zebranych o tym, że kwota 200 000,00 zł która została zabezpieczona w budżecie gminy 

Halinów na rok 2012 na transport gminny, nie jest zbyt duża i należy podejmować takie 

działania aby komunikacja swym zasięgiem objeła jak największą liczbę miejscowości. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak w kwestii skomunikowania dodał, że należy pamiętać o takich 

miejscowościach jak Krzewina, Desno, Kazimierów, Mrowiska i Chobot. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w uzupełnieniu dodał, że zostaną 

przygotowane szczegółowe koszty funkcjonowania gminnej komunikacji, dzięki czemu 

będziemy wiedzieli na co nas stać. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak przypomniał zebranym o wniosku złożonym na poprzedniej sesji, 

który dotyczył fatalnego stanu mostu na rzece Długiej w Halinowie, na drodze powiatowej 

prowadzącej do Kazimierowa, Mrowisk i Chobotu. Zwrócił uwagę na bardzo zły stan drogi 

powiatowej Konik Nowy – Chobot w miejscowości Mrowiska, podkreślił, że należy uzupełnić 

ubytki. Wniosek ten złożył na jednym z posiedzeń komisji. Podkreślił problem wyjazdu z ul. 

Warszawskiej w Hipolitowie na trasę A2, samochody ciężarowe mają problem z wyjazdem  

i muszą łamać przepisy drogowe aby wyjechać. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

wniosek dot. mostu został przekazany do ZDP w Mińsku Mazowieckim. ZDP poinformował, 

że w najbliższym czasie uzupełni ubytki na drodze pomiędzy Mrowiskami Mały a Mrowiskami 

Dużymi. Natomiast w sprawie wyjazdu z ul. Warszawskiej wniosek zostanie złożony do 

GDDKiA. 
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Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz w dokładny sposób opisał jak można rozwiązać 

problem wyjazdu z ul. Warszawskiej na trasę A2. 

 

Sołtys Hipolitowa p. Marcin Sikorski podziękował Referatowi Finansowo-Budżetowemu za 

sprawnie przeprowadzoną akcję podatkową. Zadał następujące pytania: 

1) czy w bieżącym roku zostanie przeprowadzona akcja zbiórki śmieci 

wielkogabarytowych? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że w maju 

bieżącego roku taka akcja zostanie przeprowadzona, poinformował, że w punkcie zbiórki 

odpadów na Długiej Kościelnej można oddawać elektrośmiecie, punkt czynny jest również  

w sobotę 

2) kiedy na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Halinów pojawią się wyniki  

z przeprowadzonych konsultacji dot. połączenia domów kultury w Gminne Centrum 

Kultury? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

sprawdzi przekazaną informację, jeżeli brak będzie wyników konsultacji zostaną one 

bezzwłocznie zamieszczone. 

3) kiedy pojawią się odpowiedzi Burmistrza Halinowa na pytania zadawane za 

pośrednictwem specjalnej zakładki na stronie internetowej? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że na wiele pytań 

odpowiedzi udziela w bezpośrednim kontakcie z mieszkańcami. Był pewien ,,poślizg” przy 

udzielaniu odpowiedzi. Obecnie analizowany sposób kontaktu z mieszkańcami, w celu 

zastosowania bardziej nowocześniejszych technik komunikacji bezpośredniej. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

1)  czy wykonawca kanalizacji podciśnieniowej w Hipolitowie został wezwany do 

wykonania napraw gwarancyjnych? Do kiedy ma wykonać naprawy gwarancyjne? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

wykonawca został wezwany do usunięcia usterek, ma czas do 30 kwietnia 2012 roku, do 30 

stycznia lub 15 lutego 2012 roku miał przedstawić sposób wykonania naprawy, rodzaj 

materiałów, które miał wykorzystać. Obecnie przygotowywane jest wezwanie przedsądowe 

przez prawnika p. Adama Pietrasiaka. 

2) czy został skierowany wniosek do prokuratury dot. wykonania kanalizacji 

podciśnieniowej w Hipolitowie? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że wniosek został, 

skierowany do Prokuratury w lutym bieżącego roku. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał następujące pytania: 

1) czy przewidywane jest podniesienie diet dla radnych i sołtysów? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że sprawa zostanie 

omówiona na posiedzeniu Komisji Budżetowej. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że kwestia zwiększenia stawek diet jest 

kompetencją Burmistrza. 
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W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

 

 

5) Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin. Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 w sprawie nieodpłatnego przejęcia drogi w Cisiu (ul. Urocza, dz. Nr 65/4); 

 zajęcia oficjalnego stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawię usunięcia  

z planów zagospodarowania przestrzennego korytarza na planowany nowy przebieg 

drogi, pismo złożył Sołtys Józefina p. Katarzyna Targońska; 

 w sprawie zmian w statucie Zakładu Komunalnego w Halinowie, p. Małgorzaty 

Komudy-Ołowskiej - Dyrektor Zakłady Komunalnego w Halinowie; 

 odpowiedzi na zadane przez Komisję Rewizyjną pytania dot. kontroli Gminnego 

Centrum informacji w Halinowie, udzielone przez p. Michała Górasa Kierownika 

Gminnego Centrum Informacji w Halinowie; 

 zaproszenie na obchody związane z powstaniem Diecezji Warszawsko-Praskiej; 

 odpowiedź na pismo p. Małgorzaty Gąsior w sprawie wydzierżawienia 

nowopowstałych pomieszczeń przedszkola przy Zespole Szkół w Halinowie. 

 

 

 

6) Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

 

Radny Powiatowy p. Robert Grubek przedstawił dokładne sprawozdanie z inwestycji 

przeprowadzonych przez Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim na terenie 

Gminy Halinów. Omówił bieżące utrzymanie dróg powiatowych. 

W nawiązaniu do sprawozdania Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński, radny p. Dawid Wojda oraz radny p. Marcin Sukiennik zadali szczegółowe 

pytania dot. przedstawionego sprawozdania. Radny Powiatowy p. Robert Grubek 

powiedział, że na najbliższą sesję przedstawi odpowiedzi na poszczególne pytania. 

 

Radny. p. Marcin Sukiennik zwrócił uwagę na wysokie progi chodnika przy ul. Okuniewskiej 

w Halinowie, rów melioracyjny przy ul. Warszawskiej w Hipolitowie, który jest zarośnięty 

oraz wyjazd w Okuniewie z drogi powiatowej Brzeziny – Okuniew do drogi wojewódzkiej 

637, który należałoby przebudować.  

Radny Powiatowy p. Robert Grubek poinformował, że przekaże te sugestie do ZDP, prace te 

zapewne zostaną wykonane w ramach robót bieżących. Wyjazd z drogi powiatowej do drogi 

637 leży w pasie drogowym drogi wojewódzkiej, modernizacja tej drogi umożliwi przebudowę 

tego wyjazdu, obecnie samochody ciężarowe mogą mieć problem z wyjazdem. 

 

Radna p. Anna Ludwiniak zwróciła uwagę na przejście dla pieszych na ul. Okuniewskiej 
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przy Zespole Szkół w Halinowie, należy poprawić tam stan bezpieczeństwa, po przez zmianę 

lokalizacji tego przejścia. 

Radny Powiatowy p. Robert Grubek poinformował, że wymaga to zmiany organizacji ruchu, 

wniosek ten zostanie przekazany do ZDP. 

 

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki poinformował zebranych, o tematach poruszanych na 

ostatniej sesji Rady Powiatu. Odczytał stanowisko Rady Powiatu Mińskiego dot. stacji dializ 

 w Mińsku Mazowieckim. 

 

Radna p. Małgorzat Kaim zwróciła się z pytaniem czy powiat w 2012 roku planuje 

przeprowadzić prace modernizacyjne ul. Jana Pawła w Halinowie? 

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki w odpowiedzi poinformował, że w bieżącym roku 

zostanie wykonany remont ul. Stołecznej w Józefinie i nie ma funduszy na przeprowadzenie 

remontu ul. Jana Pawła, ta sprawa była poruszana na wcześniejszych sesjach. 

 

Radny p. Leszek Gelo zadał następujące pytania: 

1) kiedy rozpocznie się remont ul. Stołecznej? 

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki w odpowiedzi poinformował, że obecnie mamy 

jeszcze zimę i ZDP skupia się na zimowy utrzymaniu dróg, dokumentacja przebudowy jest już 

prawie gotowa, czekamy na ogłoszenie przetargu. Prace na pewno rozpoczną się w tym roku. 

2) czy planowane odwodnienie na ul. Kochanowskiego w Długiej Kościelnej od budynku 

OSP do Spacerowej można przedłużyć do Przedszkola ,,Bartek”, ponieważ po opadach 

deszczu powstają tam spore rozlewiska. 

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki w odpowiedzi poinformował, że rów który zostanie 

wykopany od Kościoła Mariawickiego w Długiej Kościelnej jest robotą dodatkową, którą udało 

się wywalczyć dzięki staraniom radnych powiatowych. Nie ma możliwości przedłużenia go  

w okolice przedszkola Bartek. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytanie, czy parking i spowalniacze przy 

Zespole Szkól w Halinowie wykonana Powiat? 

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki w odpowiedzi poinformował, że ZDP wykona 

wspólnie z gminą spowalniacze i dodatkową nakładkę przy Zespole Szkól w Halinowie, 

natomiast parking samodzielnie sfinansuje Gmina Halinów. 

 

Sołtys Krzewiny p. Anna Jackiewicz poinformowała radnych powiatowych o ubytkach  

w drogach powiatowych, gdzie należy ,,załatać dziury”. Po raz Kolejny zaapelowała  

o wybudowanie rowów melioracyjnych. Przypomniała zebranym o braku geodezyjnego 

wyznaczenia drogi do Krzewiny. 

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki odczytał pismo ZDP w Mińsku Mazowieckim  

w sprawie zjazdów z dróg powiatowych do posesji oraz przepustów, brak uregulowania tej 

kwestii uniemożliwia budowę odwodnienia dróg. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak na jakim etapie jest projektowana droga Chobot – Kąty 

Goździejewskie. 
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Radny Powiatowy p. Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że przygotowanie tego 

projektu zostały złożone jako wniosek do budżetu, obecnie trwają prace. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz.18.05. Obrady wznowiono o godz. 18.10 . 

Na salę weszła Radna p. Małgorzata Kaim. 

 

 

 

7) Sytuacja oświatowa w Gminie Halinów po pierwszym półroczu roku szkolnego 

2011/2012. 

 

Sprawozdanie z sytuacji oświatowej w Gminie Halinów po pierwszy półroczu roku szkolnego 

2011/2012 przedstawiła Kierownik Referatu Polityki Społecznej i Edukacji p. Katarzyna 

Targońska w formie prezentacji multimedialnej
3
. 

 

O bieżącej sytuacji w szkołach opowiedzieli dyrektorzy placówek w kolejności: 

 Pani Małgorzata Biernacka Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Okuniewie 

 Pani Małgorzata Szklarska Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chobocie; 

 Pani Grażyna Zawistowska Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach; 

 Pani Renata Sknadaj Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cisiu; 

 Pani Ewa Kupiec Wicedyrektor Zespołu Szkół w Halinowie (przedstawiła problemy 

Szkoły Podstawowej w Halinowie); 

 Pani Danuta Standziak Wicedyrektor Zespołu Szkół w Halinowie (przedstawiła 

problemy Gimnazjum w Halinowie); 

 

Przewodnicząca Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Sportu i Kultury p. Anna Ludwinak 

podsumowała wystąpienia dyrektorów, dziękując Radzie i Burmistrzowi za przychylne 

spojrzenie na oświatę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przytoczył wyrok 

Sądu Najwyższego w Warszawie w sprawie liczby godzin pracy nauczycieli – logopedów, 

obecny wyrok daje możliwość zwiększenia liczby godzin pracy do 40 godzin tygodniowo. 

Przytoczył również uchwałę z 1997 roku w sprawie likwidacji szkoły podstawowej w Długiej 

Szlacheckiej podpisaną przez ówczesnego Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie  

p. Adama Ludwiniaka a obecnie radnego. Uchwałę podjęto bez konsultacji z mieszkańcami, 

szumu medialnego. Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zapewnił, że w tej kadencji rady taka sytuacja nie będzie miała miejsca.  

 

                                                 
3
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 5 marca 2012 roku. 
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Radny p. Marcin Pawłowski zwrócił się z wnioskiem o dołączanie wszelkiego rodzaju 

sprawozdań do materiałów na sesję, ponieważ brak wcześniejszego zapoznania się 

uniemożliwia podjęcie konstruktywnej dyskusji. 

 

Radny p. Jan Papis zadała pytanie Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cisiu p. Renacie 

Sknadaj, czy panuje porządek przy korzystaniu z boiska przez młodzież?  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cisiu p. Renacie Sknadaj w odpowiedzi poinformowała, 

że istnieje regulamin korzystania z boiska w celu zapewnienia porządku, młodzież bez 

większych problemu zaakceptował, wprowadzając również swoje zasady, młodzież nie 

niszczy elementów wyposażenia. 

 

Radny p. Dawid Wojda zadał pytanie czy rozbudowa monitoringu w Zespole Szkół 

Halinowie poprawi bezpieczeństwo w szkole? 

Wicedyrektor Zespołu Szkół w Halinowie Pani Danuta Standziak poinformowała, że 

obecnie istnieje monitoring, należy go rozbudować. Sytuację poprawiłby strażnik, który 

kontrolowałby go wchodzi do szkoły.  

 

Radny p. Marcin Sukiennik podziękował p. Katarzynie Targońskiej za udzielenie 

wyczerpujących odpowiedzi, które zostały zadane na wcześniejszych posiedzeniach sesji 

Rady Miejskiej w Halinowie, a które zostały ujęte w prezentacji oraz Przewodniczącemu 

Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcinowi Pietrusińskiemu za zaproszenie dyrektorów 

placówek oświatowych. 

 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz.19.05. Obrady wznowiono o godz. 19.35 . 

 

 

Zmiana porządku obrad: Omówienie projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie: 

zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków - Druk Nr 173 w punkcie 9 

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Projekt uchwały będzie omawiany w punkcie ,,9” porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Nieobecni na sali radni: p. Dawid Wojda, Marcin 

Pawłowski. 
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Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

7. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

8. Sytuacja oświatowa w Gminie Halinów po pierwszym półroczu roku szkolnego 

2011/2012. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie: zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków - Druk Nr 173. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 169. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 170. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 roku – Druk Nr 171  

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia na  2012 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli – Druk Nr 172. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchylenia Uchwały  

Nr XIV/136/03 Rady Miejskiej w Halinowie z 28 listopada 2003 r. w sprawie zasad 

prowadzenia inwestycji z inicjatywy społecznej mieszkańców – Druk nr 174. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Cisie, Gmina Halinów – Druk Nr 175. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zwolnienia z obowiązku najmu 

nieruchomości w drodze przetargu – Druk Nr 176. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Duchnowski w zakresie działek 

nr ew. 55/1 i 55/2, gmina Halinów – Druk Nr 177. 

18. Projekt Stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: postulowanych zmian do Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Mazowieckiego. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 8 lutego 2012 

roku. 

20. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

8) Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie: zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków - Druk Nr 173. 
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Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków omówiła Dyrektor Zakładu Komunalnego  

w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska. 

 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. Podczas posiedzenia Komisji 

Budżetowej pojawiły się głosy aby wzrost cen był jednak wyższy ponieważ czeka nas 

modernizacja Oczyszczalni Ścieków w Długiej Kościelnej, rozbudowa istniejącej sieci  

i modernizacja obecnej. 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska 

poinformowała, że w stosunku do roku 2011, budżet zakładu się zwiększa, ponieważ 

założyliśmy wzrost sprzedaży oraz nieduży wzrost opłaty abonamentowej. 

 

Radny p. Dawi Wojda stwierdził, że dobrze się stało, że stawki za wodę i odprowadzanie 

nieczystości nie wzrosły, mamy jedne z najniższych stawek w okolicy. 

 

Radny p. Marcin Pawłowski stwierdził, że stawki za wodę i ścieki mogły wzrosnąć 

ponieważ w odniesieniu do innych gmin mamy wyjątkowo niskie. Zakład Komunalny nie 

może wypracować zysku, ale nadwyżkę którą uda mu się uzyskać przekazuje do Gminy, 

dzięki czemu są środki na działania inwestycyjne polegające na rozbudowie istniejącej sieci 

wodnej lub kanalizacyjnej. Powinniśmy dążyć do spłaszczenia dysproporcji pomiędzy 

osobami, które korzystają z kanalizacji a takimi, które muszą zamawiać wozy asenizacyjne do 

opróżniania nieczystości. Może powinniśmy obniżyć koszty odbioru nieczystości wozami 

asenizacyjnymi. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

1) na jaki cel wykorzystywane są środki pozyskane z opłaty abonamentowej a na jaki  

z opłaty podstawowej, które środki wykorzystywane są na cele statutowe? 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska  

w odpowiedzi poinformowała, że pozyskane środki z poszczególnych opłat księgowane są 

oddzielnie. Koszty wspólne dotyczą zarówno dostarczania wody jak i odprowadzania ścieków 

np. koszty energii, pracownicze, są również koszty związane z pozyskaniem tylko np. wody. 

Opłata abonamentowa pokrywa koszty na tzw. odczyt, utrzymanie w gotowości i rozliczenie. 

Stawki ustalone są na podstawie obowiązujących przepisów np.: Ustawy o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i odprowadzeniu ścieków i rozporządzenia do tej ustawy. 

2) dlaczego Zakład Komunalny nie rozbudowuje sieci? Nie prowadzi inwestycji? 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska  

w odpowiedzi poinformowała, że Zakład Komunalny w Halinowie eksploatuje sieć, 

utrzymuje infrastrukturę, która została wybudowana przez Gminę Halinów. Dużo 

zainwestowaliśmy w środki trwałe (sprzęt specjalistyczny, sprzęt do czyszczenia kanalizacji 

w systemie podciśnieniowym, koparka, zagęszczarka, piła do asfaltu, nowe hydranty, radiowe 

odbiorniki do odczytu stanu wodomierzy, nowe zasuwy, sprzęt komputerowy). 

Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz w uzupełnieniu poinformował, że w bieżącym 

roku na budowę sieci przeznaczono 330 000,00 zł. 

3) proszę o wymienienie inwestycji Zakładu Komunalnego w Halinowie. 
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Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska  

w odpowiedzi poinformowała, że w bieżącym roku planowany jest zakup hydrantów, młot 

udarowy, sterowników do zaworów próżniowych, remont stacji zlewnej na oczyszczalni 

ścieków w Długiej Kościelnej 

4) czy budowa nowej siedziby Zakładu Komunalnego w Halinowie jest zgodna ze 

statutem? Czy tą inwestycje nie powinna wykonać Gmina Halinów? 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska  

w odpowiedzi poinformowała, że budowa nowej siedziby zakładu jest zgodna ze statutem. 

Inwestycje może wykonywać Zakład Komunalny w momencie kiedy Gmina przekaże dotacje 

na ten cel, jako inwestor zastępczy. Do pracy potrzebne są odpowiednie warunki pracy. 

Środki na ten cel zostały zabezpieczone z nadwyżki wypracowanej przez Zakład Komunalny 

w 2010 roku. 

5) dlaczego stawki za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków nie zostały obniżone? 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska  

w odpowiedzi poinformowała, że jedne koszty rosną ale inne maleją, dlatego trzeba 

zbilansować budżet wprowadzając podwyżkę stawki opłaty abonamentowej, poparte jest to 

wyliczeniami. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik w nawiązaniu do rozmowy z p. Krzysztofem Mościckim 

przekazał informacje na temat hydrantów do celów p. poż. które są niesprawne. 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska  

w odpowiedzi poinformowała, że do OSP zostały przekazane mapki z lokalizacją hydrantów, 

w każdym sołectwie są sprawne hydranty do celów p. poż. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że temat 

hydrantów do celów p.poż, ich sprawności oraz lokalizacji był bardzo szczegółowo omawiany 

na jednym z posiedzeń komisji. 

 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie czemu są tak częste przerwy w dostawie 

wody w Michałowie 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska  

w odpowiedzi poinformowała, że SUW w Okuniewie został jedynie zmodernizowany a nie 

przebudowany, poza tym często są awarie prądu w Okuniewie, przez co pompy zatrzymują 

się. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak zaproponował aby w przyszłym roku omawiając stawki za wodę 

i kanalizację zapoznać się z bilansem ZK. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 173:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków - Druk Nr 173. 

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  
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(nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek) został przyjęty. 

 

 

 

9) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 169. 

 

10) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 170. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w WPF wraz z autopoprawką oraz budżetu Gminy Halinów 

wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniował projekty uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 169:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na 

lata 2012-2022 wraz z autopoprawką – Druk Nr 169. 

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek, p. Dawid Wojda) został przyjęty. 

 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 170:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok wraz  

z autopoprawką – Druk Nr 170. 

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek, p. Dawid Wojda) został przyjęty. 

 

 

 

11) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 roku– Druk Nr 171. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 

roku omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
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Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 171:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 

roku– Druk Nr 171. 

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek, p. Dawid Wojda) został przyjęty. 

12) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia na 2012 rok 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli – Druk Nr 172. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2012 rok planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli omówiła Kierownik 

Referatu Polityki Społecznej i Edukacji p. Katarzyna Targońska. 

 

Komisja ds. młodzieży, oświaty, kultury i sportu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, wnioskując o zwiększenie kwoty z 1 200,00 zł do 1 800,00 zł. Środki 

niewykorzystane wracają do budżetu, nieduża liczba nauczycieli korzysta z tej formy 

dofinasowania kształcenia, głównie kształceni są logopedzi, psycholodzy, pedagodzy. 

Dokształcają się osoby, które już pracują jako nauczyciele. 

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski pozytywnie ustosunkował się propozycji Komisji 

w sprawie zwiększenia kwoty dofinasowania, ponieważ ta poprawka nie generuje nowych 

środków budżetowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek stwierdził, że może się zdarzyć sytuacja w której dokształcony 

pracownik zmieni pracę na lepiej płatną a my zamiast wykwalifikowanego nauczyciela 

będziemy pokrywać koszty jego dofinasowania. Kwota dofinasowania powinna być wyrażona 

w procentach a nie w konkretnych środkach. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytania na jakiej zasadzie ustalono stawkę 

dofinasowania? 

Kierownik Referatu Polityki Społecznej i Edukacji p. Katarzyna Targońska  

w odpowiedzi poinformowała, że na posiedzeniu komisji oświaty, mając na uwadze 

zeszłoroczne środki i opinie dyrektorów placówek oświatowych podjęto decyzje o ww. 

kwocie. 

 

Radny p. Tomasz Dubiński zapytał się na jakim poziomie kształtują się koszty studiów 

podyplomowych z zakresu psychologii i logopedii? 
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Kierownik Referatu Polityki Społecznej i Edukacji p. Katarzyna Targońska  

w odpowiedzi poinformowała, że koszty te wynoszą około 3 500,00 zł za semestr w 

zależności od uczelni i wybranego kierunku. 

 

Radna p. Anna Ludwiniak złożyła wniosek formalny o zwiększenie maksymalnej kwoty 

dofinasowania kształcenia nauczyciela z 1 200, 00 zł do 1 800,00 zł za semestr. 

W wyniku głosowania: 

za –12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

(nieobecni na sali Radni: p. p. Bogdan Janczarek, p. Dawid Wojda) wniosek został przyjęty. 

 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 172:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: sprawie ustalenia na 2012 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli wraz  

z autopoprawką – Druk Nr 172.  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

(nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek, p. Dawid Wojda) został przyjęty. 

 

 

 

13) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchylenia Uchwały  

Nr XIV/136/03 Rady Miejskiej w Halinowie z 28 listopada 2003r w sprawie zasad 

prowadzenia inwestycji z inicjatywy społecznej mieszkańców – Druk nr 174. 

 

Projekt uchwały w sprawie: uchylenia Uchwały Nr XIV/136/03 Rady Miejskiej w Halinowie 

z 28 listopada 2003r w sprawie zasad prowadzenia inwestycji z inicjatywy społecznej 

mieszkańców omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z pytaniem jaka uchwała, obowiązuje przy realizacji 

inwestycji z inicjatywy społecznej mieszkańców? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

obowiązuje Uchwała nr X.73.2012 z dnia 27 maja 2011 roku. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 174:  
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: uchylenia Uchwały Nr XIV/136/03 Rady Miejskiej w Halinowie z 

28 listopada 2003r w sprawie zasad prowadzenia inwestycji z inicjatywy społecznej 

mieszkańców – Druk 174  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek, p. Dawid Wojda, p. Leszek Gelo) został 

przyjęty. 

 

 

 

14) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Cisie, Gmina Halinów – Druk Nr 175. 

 

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, Gmina Halinów 

omówił w Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 175:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, Gmina Halinów – 

Druk nr 175  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek, p. Dawid Wojda, p. Leszek Gelo) został 

przyjęty. 

 

 

 

15) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zwolnienia  

z obowiązku najmu nieruchomości w drodze przetargu – Druk Nr 176. 

 

Projekt uchwały w sprawie: zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w drodze 

przetargu omówił w Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

 

Komisja ds. młodzieży, oświaty, kultury i sportu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, wskazując, że powinien pojawić się zapis co do ograniczenia czasowego wynajmu 

pomieszczeń. Właściciel przedszkola nie kwestionował, zapisu o decyzji wynajęcia 

pomieszczeń. 
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Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił uwagę na zapis w uchwale, że na rok czasu 

wynajmujemy pomieszczenia, a co z dziećmi, które obecnie uczęszczają do tego przedszkola, 

a w przyszłym roku umowa na wynajem nie zostanie podpisana. Dzieci trzeba będzie 

przenosić do innych placówek. Należy zastanowić nad rachunkiem ekonomicznym 

prowadzenia prywatnego przedszkola ww. pomieszczeniach czy publicznego, z jednej strony 

otwieramy publiczne przedszkole w Cisiu, a z drugiej wynajmujemy na dłuższy okres czasu 

pomieszczenia pod prywatną placówkę. 

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że obecnie jest pomysł 

przekształcenia Szkoły Podstawowej w Cisiu w Zespół Szkolno-Przedszkolny, w tej chwili 

trudno określić jest te koszty. Pojawiają się też problemy lokalowe w szkole w Cisiu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że  

w uchwale powinien pojawić się zapis o wynajmie pomieszczeń na trzy lata, zawsze można 

wcześniej rozwiązać umowę. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak wyjaśnił, dlaczego w uchwale pojawił się zapis wynajmu 

pomieszczeń na rok. Podkreślił, że uchwała nie nakazuje Burmistrzowi wynajmu 

pomieszczeń na trzy lata a jedynie daje taką możliwość. 

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wprowadził autopoprawkę co do wynajmu 

pomieszczeń, wpisano okres wynajmu na trzy lata tj. od 01.08.2012 do 31.07.2015 roku. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie czy pan Gąsior posiada pełnomocnictwa do 

reprezentowania pani Gąsior. Nie ma sensu ,,uszczęśliwiać kogoś na siłę” wynajmując mu 

pomieszczenia na okres 3 lat. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 176:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w drodze 

przetargu wraz z autopoprawką – Druk Nr 176.  

za – 8,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 3.  

(nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek, p. Dawid Wojda, p. Małgorzata Kaim, p. 

Leszek Gelo) został przyjęty. 

 

 

 

16) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Duchnowski w 
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zakresie działek nr ew. 55/1 i 55/2, gmina Halinów – Druk Nr 177. 

 

Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Wielgolas Duchnowski w zakresie działek nr ew. 55/1 i 55/2, gmina Halinów 

omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z pytaniem czy firma przygotowująca MPZP dla 

Wielgolasu Duchnowskiego w związku z uchyleniem przez Wojewodę została ukarana 

finansowo? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że zapisy 

umowy nie przewidują takiego kroku. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 177:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Wielgolas Duchnowski w zakresie działek nr ew. 55/1 i 55/2, 

gmina Halinów – Druk 177.  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek, p. Dawid Wojda, p. Małgorzata Kaim, p. 

Leszek Gelo) został przyjęty. 

 

Zmiana porządku obrad: 

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Projekt stanowiska został zdjęty z porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. Nieobecni na sali radni: p. Bogdan Janczarek,  

p. Dawid Wojda, p. Małgorzata Kaim, p. Leszek Gelo. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

7. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 
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8. Sytuacja oświatowa w Gminie Halinów po pierwszym półroczu roku szkolnego 

2011/2012. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie: zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków - Druk Nr 173. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 169. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 170. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 roku– Druk Nr 171  

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia na  2012 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli – Druk Nr 172. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchylenia Uchwały  

Nr XIV/136/03 Rady Miejskiej w Halinowie z 28 listopada 2003r w sprawie zasad 

prowadzenia inwestycji z inicjatywy społecznej mieszkańców – Druk nr 174. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Cisie, Gmina Halinów – Druk Nr 175. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zwolnienia  

z obowiązku najmu nieruchomości w drodze przetargu – Druk Nr 176. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Duchnowski w zakresie działek 

nr ew. 55/1 i 55/2, gmina Halinów – Druk Nr 177. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 8 lutego 2012 

roku. 

19. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

17) Przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 8 lutego 

2012 r.  

 

Do projektu protokołu zostały zgłoszone uwagi. 

Protokół z obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 8 lutego 2012 r. w wyniku 

głosowania: 

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0  

(nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek, p. Dawid Wojda, p. Małgorzata Kaim,  

p. Leszek Gelo) został przyjęty. 
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18) Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie  

p. Marcin Pietrusiński o godz. 22:10
 
zamknął obrady XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie.         

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

  

  Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

/-/ Renata Chądzyńska 

 

mł. ref. ds. obsługi Rady 
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Wykaz załączników do protokołu z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 5 marca 2012 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

5 marca 2012 roku. 

 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

5 marca 2012 roku. 

 

3. Załącznik nr 3 – prezentacja multimedialna: ,,Sytuacja oświatowa w Gminie Halinów 

po pierwszym półroczu roku szkolnego 2011/2012”. 

 

 

 


